
P O T O KO L Nr XII/2020

z sesji Rady Gminy Kaczory
odbytej w dniu 27maja 2020 r.

w Gminnym Osrodku Kultury w Kaczorach

W obradach uczestniczvli:

1) Wojt Gminy Kaczory - Brunon Wolski
2) Skarbnik Gminy - Agnieszka Grabarska
3) Sekretarz Gminy - Iwona Swi^tkowska
4) Radca Prawny - Danuta Boniowska
5) Radni Rady Gminy - wg listy obecnosci

Radni nieobecni: Katarzvna Raiek.

ad. pkt 1 / Sprawy porz^dkowe.

Obrady dwunastej sesji Rady Gminy Kaczory otworzyt oraz im przewodzil Pan Stefan
Kowal — Przewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory. Obrady rozpocz^iy si? o godz. 12®® w sali
Gmiimego Osrodka Kultury w Kaczorach.

Po powitaniu radnych i gosci, Przewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory stwierdzil, ze na
podstawie listy obecnosci w posiedzeniu uczestniczylo 14 radnych, co wobec ustawowego
skladu Rady wynosz^cego 15 osob stanowilo quorum pozwalajqce na podejmowanie
prawomocnych uchwal — lista obecnosci radnych stanowi zaiqczniki nr 1 do niniejszego
protokolu.

Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, ze protokol z jedenastej sesji z dnia 28
lutego 2020 r. wylozony jest do wglqdu w trakcie sesji. Jezeli do kohca obrad nie zostanq
zgloszone przez radnych uwagi wobec jego tresci, to uwazac b?dzie, ze protokol zostal przez
Rad? przyj?ty.

Do kohca obrad radni nie wniesli zastrzezeh i uwag do tresci w/w protokolu. Zgodnie
z wczesniejszq zapowiedziq uznano, ze protokol zostal przez Rad? Gminy przyj?ty bez
poprawek.

Porzqdek XII sesii:

1. Sprawy porzqdkowe.
2. Podj?cie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na 2020 r.
3. Podj?cie uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kaczory

na lata 2020 - 2026.

4. Poj?cie uchwaly zmieniajqcej uchwal? w sprawie nadania nazw ulicom
w miejscowosci Morzewo.

5. Informacja o zlozonych interpelacjach.
6. Wolne wnioski i zapytania.
7. Odpowiedzi na zapytania i wnioski
8. Zakohczenie.



Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, ze zgodnie z art. 20 ust. la ustawy z dnia
8 marca 1990 r. o samorz^dzie gminnym Rada Gminy Kaczory moze wprowadzic zmiany
w porz^dku sesji bezwzgl^dn^ wi^kszosci^ glosow ustawowego sktadu rady.

Rada Gminy Kaczory nie wprowadzila zmian w porz^dku XII sesji Rady Gminy Kaczory.

ad. pkt 2/ Podjfcie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na
2020 rok.

Pant Agnieszka Grabarska — Skarbnik Gminy Kaczory przedstawila i odczytala projekt
uchwaly w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na 2020 r.

Od poprzedniej sesji do dnia dzisiejszego budzet gminy Kaczory zostal zmieniony jeden raz
zarz^dzeniem Wojta Gminy Kaczory. Wowczas zwi^kszone zostaly dochody i wydatki o kwot^
399 566 zl w zwi^zku z otrzymanymi dotacjami: na zwrot podatku akcyzowego oraz program
„Zdalna szkola" (z przeznaczeniem na zakup laptopow do szk61).

Aktualnie zwi?ksza si? plan dochodow o kwot? 132 398,78 zl, plan dochodow po zmianie
wynosi 38 183 601,24 zl. Zmiana ta jest zwi^zana z otrzymywanymi srodkami z tytuhi dotacji
od wojewody czy subwencji oswiatowej. Zmianie nie ulegaj^ dochody wlasne gminy. W sklad
w/w kwoty wchodzi:

- zwi?kszenie planu dotacji o 4 246,00 zl w rozdziale 75011 § 2010 z przeznaczeniem
na realizacj? zadah dotyczqcych spraw obywatelskich oraz na pozostale zadania
z zakresu administracji rzqdowej,
- zmniejszenie planu dotacji o 230,00 zl w rozdziale 85213 § 2030 z przeznaczeniem na
oplacenie skladek na ubezpieczenie zdrowotne oplacane za osoby pobieraj^ce
swiadczenia z pomocy spolecznej,
- zwi?kszenie planu dotacji o 109 467,00 zl w rozdziale 85501 § 2060 z przeznaczeniem
na wyplat? swiadczen wychowawczych,
- zwi?kszenie planu dotacji celowej o kwot? 12 909,00 zl w rozdziale 85415 § 2030
z przeznaczeniem na dofinansowanie swiadczen pomocy materialnej o char^erze
socjalnym dla ucznidw,
-  zwi?kszenie planu dotacji o kwot? 43,78 zl w rozdziale 85219 § 2010
z przeznaczeniem na wyplacenie wynagrodzenia za sprawowanie opieki,
- zmniejszenie planu dotacji celowej w rozdz. 85213 § 2030 o kwot? 1 000,00 zl
w rozdziale 85216 § 2030 o kwot? 5 000,00 zl oraz w rozdziale 85228 § 2010 o kwot?
7 000,00 zl,
- zmniejszenie o 32 120,00 zl planu cz?sci oswiatowej subwencji ogdlnej oraz
0 2 917,00 zl planu udzialow gminy z podatku dochodowego od os6b fizycznych,
- zgodnie z zawarta umow^ o powierzenie grantu w ramach Programu Operacyjnego
Polska Cyfrowa na lata 2014 — 2020 Osi Priorytetowej nr 1 „Powszechny dost?p do
szybkiego Intemetu" dzialania 1.1: „Wyeliminowanie terytorialnych roznic
w mozliwosci dost?pu do szerokopasmowego intemetu o wysokich przepustowosciach"
dotyczqca realizacji projektu grantowego pn. Zdalna Szkola + zaplanowano 54 000 zl.

Zwi?ksza si? plan wydatkow o kwot? 132 398,78 zl. Plan wydatkow po zmianie wynosi
39 233 601,24 zl. Dokonuje si? zmian w planie wydatkow w zwi^zku ze zmianami kwot dotacji
celowych:



- zwi^ksza si? o 80 000 zl (plan po zmianie wyniesie 430 000 zl) wydatki na zadanie
inwestycyjne pn. „Rozbudowa budynku sail wiejskiej o budynek garazowy i zaplecze
gospodarcze w Prawomyslu", zmiana spowodowana jest przeprowadzonym post?powaniem
przetargowym,
- zmniejsza si? o 200 000 zl (plan po zmianie wyniesie 1 800 000 zl) zadanie pn. „Przebudowa
drog gminnych w Dziembowie, Kaczorach, Jeziorkach, Smilewie i Brodnej" oraz zmienia si?
nazw? w/w zadania na „Przebudowa dr6g gminnych na terenie Gminy Kaczory",
- ustala si? kwot? 10 000 zl na nowe zadanie inwestycyjne pn. „Budowa scie^i rowerowej
Kaczory - Rzadkowo - etap I - opracowanie dokumentacji",
- zwi?ksza si? o 100 000 zl wydatki biez^ce na utrzymanie drog gminnych,
- zmniejsza si? o 32 120 zl (zmniejszenie subwencji oswiatowej) plan finansowy w jednostkach
oswiatowych oraz dokonuje si? zmian w planie wydatkow biez^cych polegaj^cych na
przeniesieniach pomi?dzy dzialami, rozdzialami i paragrafami.

Pvtania i uwaei:

Radnv Andrzei Rvbinski — W jakiej wysokosci zirmiejszyly si? wplywy do budzetu oraz czy
S4 opoznione w zwi^u z obecn^ sytuacj^ w kraju? Czy wszystkie dzieci mieszkaj^ce w naszej
gminie maj^ mozliwosc dost?pu do Intemetu poniewaz „na co dziecku laptop bez podl^czenia
do Intemetu"?

Odp. Pani A. Grabarska - Zmiany w budzecie s^ tylko i wyl^cznie zwi^ane z dotacjami, nie
ulegaj^ zmianie dochody wlasne gminy. Na chwil? obecnq wszystko jest ewaluuj^ce, spadaj^
dochody, tego nie unikniemy. Wplywy z tytulu udzialu w podatku dochodowym od osob
fizycznych tak jak w innych gminach, miastach rowniez spadaj^. Wplywy za marzec byly
nizsze o ok. 17%, natomiast za kwiecieh ten procent byl wyzszy o ok. 40%. Nie wiemy jak
b?d4 wygl^daly udzialy za maj. Na ten spadek, miala wplyw ogolna sytuacja gospodarcza,
a takze przesuni?cie terminu rozliczeh podatkowych. W chwili obecnej trudno mowic o
kwotach. Jezeli chodzi o podatki lokalne gminy na t? chwil? nie ma z nimi jakiegos problemu.

Gmina przyst^pila do projektow: „Zdalna szkola" oraz „Zdalna szkola+". Zostaly podpisane
umowy, z pierwszego etapu zostaly otrzymane srodki w wysokosci 59 tys. zl, z ktorych
zakupiono laptopy i przekazano do szkol.

Odp. Pani Zdzislawa Kepczvnska - Otrzymany sprz?t komputerowy trafil do poszczegolnych
uczniow. Dystrybucj^ zajmowal si? dyrektor. Do kontaktu z uczeniem wykorzystane zostaly
wszelkie mozliwe dost?pne kanaly. W przypadku tmdnosci informatyk pomagal rozwiqzac ten
temat w formic l^czy intemetowych. Pani Dyrektor wskazala, ze do niej nie wplyn?ly
informacje o braku kontaktu z uczeniem oraz braku mozliwosci zdalnej nauki. Szkola
w Kaczorach, b?d4ca najwi?ksz4 placowk^ w gminie otrzymala 27 laptopow, szkoly w
Smilowie i Dziembowie po 10.

Radnv Stanislaw Mizerkiewicz - Czy w zwi^zku pandemi^ byly jakies umorzenia podatkow
wsrod zakladow pracy na terenie gminy Kaczory? W zwi^zku z obecnq^ sytuacj^ zamkni?ta
zostala plywalnia. Czy w zwi^zku z tym przyznana zostala jakas rekompensata z budzetu
pahstwa lub od wojewody?

Odp. Pani A. Grabarska — Zanewne jest to dopiero pocz^tek, ale na chwil? obecn^ w kwestii
umorzeh nie ma wnioskow na duz^ skal?. Jesli chodzi o podatki lokalne to nie ma problemu.
Plywalnia jest nieczynna wi?c pojawiaj^ si? dochody na minus, a koszty na plus. Mozliwe, ze



w polowie roku w niektorych miejscach w budzecie pewtie „oszcz?dnosci". Konieczna
b^dzie analiza tej sytuacji na biez^co. Na chwil? obecn^ nalezy gospodarowac tym co mamy.
W zwiqzku z tym, iz plywalnia jest referatem w urz^dzie, to zaden punkt tarczy nie obejmuje
jej. Tarn, gdzie bylo to mozliwe wystqpiono o zwolnienie z oplacania skladek ZUS za marzec,
kwiecien oraz maj, ale jest to obwarowane pewnymi rygorami. Skorzystaly z tego placowki
oswiatowe niestety bez Urz?du.

Radnv A. Rvbinski — Pvtal o mozliwo^c udost^pnienia doradztwa, bezplatnej porady prawnej
w sprawie prawidlowego wypelniania wnioskow o rozae zwolnienia dla jednoosobowych
przedsi^biorstw.

Odp. Pan Wojt — Przedsi^biorcy radz^ sobie z w/w wnioskami i nie zglaszaj^ si? o w/w pomoc.

Rada Gminy w obecnosci 14 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie podj?la uchwal? Nr
XII/116/2020 Rady Gminy Kaczory z dnia 27 maj a 2020 r. w sprawie zmiany uchwaly
budzetowej na 2020 r. {uchwata wraz z zalqcznikami oraz imiennym wykazem gtosowania
stanowiq zalqczniki nr 2,3 do niniejszego protokolu).

ad. pkt 3/ Podj^cie uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Kaczory na lata 2020 - 2026.

Pani A. Grabarska - Skarbnik Gminy Kaczory przedstawila i odczytala projekt uchwaly
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2026.

Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotycz^ tylko zmian na 2020 r., ktore s^
odwzorowaniem tych omowionycb w budzecie. W tabeli 1 dostosowuje si? kwoty wykazane
w uchwale budzetowej, a w wykazie przedsi?wzi?c dokonuje si? nast?puj4cych zmian:

- zwi?ksza si? limit wydatkdw na 2020 rok o kwot? 80 000,00 zl na przedsi?wzi?cie pn.
„Rozbudowa budynku sali wiejskiej o budynek garazowy i zaplecze gospodarcze
w Prawomyslu", limit wydatkow na 2020 rok po zmianie wyniesie 430 000 zl, zmiana limitu
wydatkow zwiqzana jest ze wzrostem ceny w wyniku przeprowadzonego post?powania
przetargowego,

- w przedsi?wzi?ciu pn. „Przebudowa drog gminnych w Dziembowie, Kaczoracb, Jeziorkach,
Smilowie i Brodnej" zmniejsza si? limit wydatkow na 2020 rok o kwot? 200 000 zl, limit
wydatkdw na 2020 rok po zmianie wyniesie 1 800 000 zl oraz dokonuje si? zmiany nazwy
przedsi?wzi?cia na „Przebudowa drog gminnych na terenie Gminy Kaczory",
- w realizowanych przedsi?wzi?ciach dokonuje si? aktualizacji l^cznych nakladow
finansowych oraz limitu zobowi^an.

Pvtania i uwaei: Nie zeloszono.

Rada Gminy w obecnosci 14 radnych w glosowaniu jawnym Jednoglosiiie podj?}a uchwal? Nr
XII/117/2020 Rady Gminy Kaczory z dnia 27 maja 2020 r. w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Kaczory na lata 2020 — 2026 {uchwata wraz z zalqcznikami oraz
imiennym wykazem gtosowania stanowiq zalqczniki nr 4, 5 do niniejszego protolcolu).



ad. pkt 4/Podjfcie uchwaly zmieniajqcej uchwalf w sprawie nadania nazw
ulicom w miejscowosci Morzewo.

Pan Bartosz Zielinski podinspektor ds. gospodarki przestrzennej omowii projekt w/w
uchwaly.

Po zatwierdzeniu przez Rad? Gminy uchwaly Nr XI/105/2020 z dnia 28 lutego 2020 r.
w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowosci Morzewo, pojawily si? wnioski mieszkancow
Morzewa o zmian? nazw niektorych z uchwalonych nazw ulic. Wskazano, ze droga
zlokalizowana na dzialce o numerze ewidencyjnym 173/4, ktorej nadano nazw? ulicy Ofiar Gor
Morzewskich, jest drog^ zbyt malo reprezentatywn^ dla miejscowosci, by jej ranga byla
odpowiedni^ dla uczczenia pami?ci ofiar hitlerowskiego mordu dokonanego w miejscu
okolicznych Gor Morzewskich. W zwi^u z powyzszym, zaproponowano by nazw? „Ofiar
Gor Morzewskich" nadac bardziej reprezentatywnej z ulic, ktorej na mocy ww. uchwaly nadano
brzmienie „Zachodnia". Jednoczesnie zaproponowano, by drodze na dzialce o numerze
ewidencyjnym 173/4 nadac nazw? ulicy Bocznej. Ponadto, mieszkahcy ulicy, ktorej nadano
nazw? ulicy W^skiej, wyst^pili z wnioskiem o przemianowanie jej na ulic? Swierkow^.
Przychylono si? do zaproponowanych nazw.

Pan Kazimierz Zatachowski - Wiceprzewodnicz^cy Rady Gminy Kaczoiy odczytal
projekt uchwaly zmieniaj^cej uchwal? w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowosci
Morzewo.

Pvtania i uwaei: Nie zeloszono.

Rada Gminy w obecnosci 14 radnych w glosowaniu jawnym jednogtosnie podj?la uchwal? Nr
XII/118/2020 Rady Gminy Kaczory z dnia 27 maja 2020 r. zmieniaj^cej uchwal? w sprawie
nadania nazw ulicom w miejscowosci Morzewo(Mc/zwa/a wraz z zalqcznikiem oraz imiennym
wykazem glosowania stanowiq zatqczniki nr 6, 7 do niniej'szego protokolu).

Ad. pkt. 5/ Informacja o zlozonych interpelacjach

Nie wplyn?ly pisemne interpelacje.

Ad. pkt. 6/ Wolne wnioski i zapytania

Pan S. Kowal - Przewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory - Poinformowal, ze z uwagi na
nadzwyczajn^ sytuacj? nie zostali zaproszeni goscie. Uczestnicy dzisiejszej sesji zostali
ograniczeni wyl^cznie do radnych oraz pracownikow urz?du. Podzi?kowal za otrzymane
maseczki od rady soleckiej wsi Kaczory, ktorych organizatorem byl Pan Andrzej Rybihski.

Radny A. Rybinski - Czlonkowie rady soleckiej zorganizowali zbiork? pieni?dzy w swoim
gronie na zakup materialdw, z ktorych 24 panic uszyly maseczki ochronne. Zostaly one
przekazane do Domu Pomocy Spolecznej oraz strazakow. Takze radni otrzymali takie uszyte
maseczki. Panic w 3 tygodnie uszyly 1 500 maseczek. Czlonkowie rady soleckiej rozniesli te
maseczki rowniez po domach glownie do osob starszych - 1 dom, pakiet 2 maseczek.

Radny S. Mizerkiewicz - Czy na terenie gminy czynne s^ szkoly klasy 1-3 i przedszkola oraz
czy s^ dzieci, ktore do nich aktualnie ucz?szczaj4. Radny byl takze zainteresowany kwesti^



zdalnego nauczania. Czy nauczyciele zauwa^li, ze ktores z dzieci nie korzysta z tej formy
i jaka jest przyczyna tego zjawiska?

Odp. Pani Z. K^pczynska Dyrektor GZO - Przedszkola nie zostaly otwarte do dnia
dzisiejszego. Od 25 maja szkoia jest czynna. To rodzice deklaruj^ czy chc^, aby ich dziecko
ucz^szczalo do szkoly. Na dzien dzisiejszy od poniedzialku w calej gminie tylko 2 dzieci chodzi
do szkoly w klasach 1-3. Jest kilkoro dzieci ze starszych klas, ktore korzystaj^ z konsultacji w
szkole w Kaczorach. W szkole w Dziembowie oraz Smilowie rodzice deklaruj^, ze pod koniec
tygodnia dzieci b^d^ uczestniczyly w konsultacjach. Szkoly posiadaj^ dziennik elektroniczny,
za posrednictwem ktorego nauczyciele kontaktuj^ si? z uczniami. Z kazdym z nich jest kontakt
i zaden dyrektor nie zglaszal problemow w tej kwestii. Odbywa si? to na spokojnie i w miar?
prawidlowo. Dyrektorzy, ktorzy nadzoruj^ nauk? zdan^ nie zglaszali, ze byl utrudniony
kontakt, dost?p do uczniow.

Radny Dariusz Krupa - Kiedy b?dzie otwarty Orlik?

Radny z Jeziorek - Czy w Jeziorkach przewidywane jest wydluzenie wodociqgow i kanalizacji
na ul. Brzozowej?

Odp. B. Wolski Wojt - W chwili obecnej nie jest to planowane, gmina nie sprzedawala w/w
dzialek.

Radny A. Rybinski - Na wst?pie zlozyl zyczenia, gratulacje Panu Wojtowi z okazji
dzisiejszego swi?ta 30-lecia powstania samorz^du terytorialnego.
Pytal kiedy b?dzie otwarty PSZOK poniewaz na kaczorskim wysypisku w tej chwili
uzytkownicy wyrzucajq smieci gdzie popadnie. Dotychczas byly utworzone sterty z kazdego
rodzaju odpadow, aktualnie wszystko le^ razem, jedno na drugim. Ponadto smieci s^
skladowane w lesie.

Poprosil 0 podj?cie dzialah zwiqzanych z odwolaniem lub weryfikacj^ zarz^dzenia nr 9
i 10/2020 sprawie wprowadzenia zakazu handlu na targowisku w Kaczorach.
Czy inwestycje zaplanowane na ten rok s^ zagrozone?

Radny K. Zalachowski - Kiedy pojawi^ si? tabliczki w zwiqzku z wprowadzonymi nazwami
ulic oraz numeracj^ w poszczegolnych miejscowosciach?

Radny S. Mizerkiewicz - Na jakiej zasadzie dziala kiosk z lodami na ul. Chodzieskiej
w Kaczorach?

Odp. B. Wolski Wojt - To jest dzialalnosc gospodarcza.

Radny Henryk Witt - Zwrocil uwag?, ze aby praca radnego przebiegala sprawniej, kaMy
radny powinien miec dost?p do utworzonego konta, by na biez^co sledzic informacje Wojta
i zadawac pjdania np. w sprawie aktualnych zarz^dzeh. Poruszyl tez problem zakazu handlu na
kaczorskim targowisku. Stwierdzil, ze w/w praca jest dla niektorych podstawowym ziodlem
utrzymania i ludziom tym bardzo zalezy na ich otwarciu lub podaniu racjonalnej przyczyny nie
wznowienia dzialalnosci.



Ad. pkt. 7/ Odpowiedzi na zapytania i wnioski.

Pan Wojt B. Wolski - Na wst^pie zauwazyl, ze ostatnia sesja byla w lutym i wowczas nikt nie
spodziewat si§, ze znajdziemy si? w takiej sytuacji, w jakiej obecnie jestesmy. Jest to nowosc,
poniewaz nikt z nas wczesniej nie prze^wal tego. W zwi^zku z tym nalezy raczej uspokajac
ludzi, niz podsycac dodatkowe dyskusje. Wsrod osob pojawia si? pewna psychoza, poniewaz
s^ karmieni wiadomosciami, ktorych niektdrzy nie wytrzymuj^. Spokdj jest najwazniejszy
w takich sytuacjach. Psychologowie oraz socjologowie wypowiadaj^ si?, ze zachwiane zostaly
stosunki mi?dzy zarz^dzaj^cymi a np. pracownikami. Niektorzy chc^ decydowac
o drugim cziowieku i ubezwlasnowolnic go.

W urz?dzie gminy rowniez byly specyficzne warunki pracy. Pracownicy przychodzili
na zmiany lub pracowali zdalnie, aby nie dopuscic do wyl^czenia catego urz?du. Wszystko
funkcjonowalo, kazdy wykonywal swoje obowi^zki, jednak w troch? ograniczonym zakresie.
Pan Wojt zaznaczyl, ze na terenie naszej gminy udaje si? przebm^c, jak do tej pory przez to
zagrozenie epidemiologiczne. W ostatnim czasie premier znosi niektore ograniczenia.
W gminie pojawiaj^ si? glosy, aby wznawiac dzialalnosci np. boisk. W uznaniu Wojta gminy

^  caly czas jest zagrozenie i nale^ pami?tac, ze jeszcze nie jest dobrze. Trzeba rowniez
edukowac ludzi, by nie znosili wszystkich ograniczen. Nalezy cluonic mieszkancow na tyle na
ile jest to moi^iwe. W ocenie Wiodarza dyscyplina przyczynia si? do tego, ze mamy mniej
zachorowan.

Odnosnie szkol Pan B. Wolski poinformowal, ze jeszcze przed decyzj^ premiera o ich
zamkni?ciu na spotkaniu z dyrektorami ustalono, ze szkoly b?d4 zamkni?te. Mowi si?, ze dzieci
nie choruj^, tylko roznosz^ zarazki, ale nie wiadomo co si? dzieje w ich organizmie i jakie s^
tego skutki. Pan Wojt wskazal, ze dzialania odnosnie otwarcia szkol, przedszkoli S4 bardzo
ostrozne. Przedszkola takze nie zostaly otwarte. W/w decyzja nie spotkala si?
z niezadowoleniem mieszkancow.

W Kaczorach nie ma targowiska np. z i^wnosci^. Dotychczas odbywal si? tylko handel
np. ubraniami, ktore nie s^ przeciez artykulami pierwszej potrzeby. Czynione s^ po main
przymiarki do mozliwosci uruchomienia w/w targowiska. W tym kierunku prowa^one s^
rozmowy z radc^ prawnym gminy. Jezeli uda si? zachowac wtasciwy poziom sanitamy to moze
zostanie ono otwarte a zarz^dzenie wydane w tej sprawie uchylone.

Urz^d gminy pracuje juz w pelnym skladzie z zachowaniem pewnego rygoru, by nie
^  dopuscic do zagrozenia kwarantann^. Nie mozna. narazac mieszkancow. Zostanie to utrzymane

dopoki nie b?dzie widocznej poprawy na terenie kraju oraz powiatu. Pan Wojt podzi?kowal
radnym, soltysom za stosowanie si? do ustalonych zasad zalatwiania spraw w urz?dzie. Soltysi
nie zbierali podatkow, by ograniczyc odwiedziny u mieszkancow i minimalizowac ryzyko
zarazenia.

Wszyscy trzymamy kciuki za naukowcow z Lublina, by udalo im si? znalezc lek na
COVID-19.

Pan Wojt prosil o nieponaglanie w kwestii lagodzenia obostrzeh na terenie gminy.
Odnosnie budzetu stwierdzil, ze w chwili obecnej jest on „wr6zeniem z fusow". Trudno

jest powiedzied jak on b?dzie wygl^dal w kohcowej fazie. Trudno okreslic jak dhigo potrwa
aktualna sytuacja. Inwestycje b?d4 realizowane w sposob ostroi^y, ale b?d4. Zostala
zakohczona scie^a rowerowa z Kaczor do Krzewiny oraz przygotowywanie pomieszczen na
bibliotek?. B?d4 zamawiane sprz?ty do niej i jesli wszystko pojdzie dobrze zostanie biblioteka
przeniesiona w ci^gu 3 tygodni. Przygotowywany jest przetarg na ul. Lesn^ w Kaczorach. Ze
wzgl?du na brak mozliwosci pozyskania dotacji, cala ulica nie zostanie zrobiona, tylko cz?sc.
W kwestii rozbudowy Domu Kultury w Prawomyslu Pan Wojt poinformowal, ze to byla
ostatnia chwila, aby podj^c uchwal? w tej sprawie. Dzisiaj zostanie rozstrzygni?ty przetarg,
a na pocz^tku czerwca podpisana umowa w sprawie w/w rozbudowy. W Smilowie b?dzie



realizowana ul. Brzozowa. Przygotowywane dokumenty na remont przedszkola
w Dziembowku, na remont dachu palacu w Rzadkowie. Po ich zrealizowaniu b^dzie widoczne
CO dzieje si^ z budzetem. W tym roku na jesien Pan Wojt chciaiby takze wykonac remont
elewacji budynku Urz^du Gminy. W budzecie dokonano zmiany kwoty na realizacj? sciezki
rowerowej w kierunku Rzadkowa. Moze zdarzyc si^ okazja, ze uda si? pozyskac cz?sc srodkow
na to przedsi?wzi?cie. Scie:^a ta mialaby zostac poprowadzona przez Osiedle Lesne.
Dodatkowo przygotowana zostaia dokumentacja na wymian? centralnego ogrzewania, piecow
w Wiejskim Domu Kultury w Dziembowie oraz w Zelgniewie. Rowniez w przedszkolu
w Dziembowie planowana jest wymiana pieca w?gIowego na ogrzewanie gazowe. Takze piec
w szkole w Kaczorach wymaga wymiany. Jego koszt to ok. 100 tys. zl + VAT. Aktualnie
zbierane s^ oferty.

Pan Wojt poinformowal, ze zwrocil si? do niego Burmistrz Ujscia, ktory chciaiby
pot^czyc Ujscie z gmin^ Kaczory poprzez Byszki sciezkami rowerowymi. Pan B. Wolski
wyjasnil, ze jesli udatoby si? pozyskac dofmansowanie na poziomie 80% i np. starosta rowniez
wsparlby t? inwestycj?, to mozna by j^planowac. To nie b?dzie oczywiscie natychmiast, moze
za 2, 3 lata. Warto bytoby wydlu^c scie:^? z Krzewiny do Gor Morzewskich. Moze rozwinie
si? ten temat, by pol^czyc to z Chodziez^. Odnosnie ul. Gajowej w Kaczorach poinformowal,
ze oczekujemy na ogloszenie programow, ktore pozwol^ na pozyskanie dofmansowania na
realizacj? tej inwestycji, poniewaz s^ to ogromne koszty. Mozemy liczyc na to, ze wojewoda
oglosi takie programy, aby pobudzic gospodark? poprzez budow? drog.

PSZOK zostanie otwarty w czwartek 28 maja. Na jego otwarcie ze wzgl?du na
ograniczenia sanitame zaproszono radnych reprezentuj^cych poszczegolne miejscowosci
w gminie.

Wkrotce odb?dzie si? spotkanie z prezesami klubow LZS, dyrektorami i soltysami
w sprawie zniesienia zakazu korzystania z boisk sportowych, placow zabaw i swietlic wiejskich
na terenie gminy Kaczory Jesli w/w zobowi^z^ si? do przestrzegania zakazow i nakazow
okreslonych przepisami Rozporz^dzenia Rady Ministrow obiekty te zostan^ otwarte. Pan Wojt
zaznaczyl, ze nie chciaiby soltysow obarczac tym zadaniem podkreslaj^c, ze nawet po
otworzeniu tych obiektow nie mozna zapominac o trudnej sytuacji, w jakiej si? znajdujemy.

Z okazji dnia samorz^du terytorialnego Wojt zlo^l wszystkim serdeczne zyczenia oraz
podzi?kowania. Zyczyl duzo zdrowia, pomyslnosci oraz satysfakcji z wykonywanej pracy oraz
pelnionego mandatu.

Pan S. Kowal - Przewodniczqcy Rady Gminy Kaczory - Przyl^czyl si? do zyczeh zlozonych
przez Pana Wojta. Zyczyl wszystkim wytrwalosci, spokoju oraz duzo zdrowia. Jednoczesnie
zaznaczyl, ze doczekalismy si? nowych, trudnych czasow, przez ktore zapewne uda si?
szcz?sliwie przebrn^c.

ad. pkt 8/ Zakonczenie.

Po wyczerpaniu porz^dku obrad Pan Stefan Kowal - Przewodnicz^cy Rady Gminy
zakohczyl o godz. 13'^^ dwunast^ sesj? Rady Gminy Kaczory.

Protokolowala: Przewodniczyl:
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